

Aanwezig: Jos, Sebastian, Dick, Kees, Marcel, Bert, Patrick, Job en Nicole (notulen)

Afwezig: Monique, Bob, Ela

Notulen: Nicole

1. Wijkbudget (allen)

Groen Molenkom: Pia en Jan willen hier meer groen.

Werkgroep Groen neemt contact met ze op om de plannen concreet te maken. Boven de 500 euro komt het terug in het overleg.

Naar aanleiding hiervan de volgende keer vragen naar wat het draagvlak is in de straat/buurt van een aanvraag. Eventueel naar handtekeningen vragen.

2. Wijkkrant (Patrick, Nicole en Marcel)

Patrick stelt voor om de wijkkrant uit te breiden naar 5 edities. Iedereen is akkoord.

- Kees stelt voor om voor actuele dingen de Arnhemse Koerier te gebruiken. Niet iedereen is enthousiast. Voorlopig niets mee doen.
- Dick merkt financiële kanttekeningen op. Patrick noemt, ook voor de notulen: als de wijkkrant te duur wordt, dan kijken of er vanuit de gemeente meer geld kan komen of eventueel teruggaan naar minder edities. Voor de komende 2 jaar is het plan om naar 5 te gaan. Nu minder bezorgers nodig, scheelt ook weer geld.

Marcel gestrikt als coördinator van de bezorgers. Hij heeft goed overleg gehad met de bezorgers. Enthousiaste groep. Maar er moet een andere verdeling komen: iemand heeft nu 2.000 adressen en dat is te veel. Er moet minimaal 1 bezorger bij. Kranten kunnen bezorgd worden bij Tinka. Coehoorngebied is erbij gekomen.

Vergoeding hiervoor is 30 cent per krant. Hoe regelen we die vergoeding het beste voor de vrijwilligers, zodat zij geen factuur hoeven te sturen? En zodat Arnhem6811 er geen werk aan heeft. Plan is dat het voor nu bij de vrijwilligers ligt.

3. Koele netwerk (Marcel)

Het plan van de gemeente is om hittestress tegen te gaan, bijvoorbeeld om meer groen te plaatsen. Er is een Belgisch bedrijf ingehuurd hiervoor. Het overleg hiervoor was met 12 aanwezigen, best lastig plannen. Hun belangen staan soms tegenover elkaar. Ook gemeente-afdelingen lijken tegenover elkaar te staan. Marcel is benieuwd wat eruit komt. Volgende overleg is 27 november en Marcel is erbij.

4. Luchtkwaliteit update (Dick)

18 oktober was er een gesprek met de nieuwe ambtenaar Paul Hofmeijer, die een half jaar verantwoordelijk is voor de luchtagenda. Ze hebben de mail van Dick doorgenomen tijdens dit gesprek. Veel punten uit de mail komen overeen met wat Paul/gemeente Arnhem ook wil. Het komt dus wel goed, denkt Dick. Urban laat het weten als de eerste sensor wordt geplaatst, zodat we er een momentje van kunnen maken. Ze zoeken nog een locatie voor waar ze opgehangen kunnen worden, waar ook elektriciteit aanwezig is. Paul wil graag draagvlak creëren en geeft tijdens de bewonersavond een presentatie hierover. Kees bereidt de presentatie met ze voor.

5. Walstroom/Rijnkade (Dick en Kees)

Wilco Zeilmaker van de gemeente zou een plan voor walstroom aanleveren bij Dick. Er komen 3 peperbussen op de kade en ze hebben 3-4 stekkerkasten. Dit kan worden meegenomen in de Binnenstadskrant. P-tje is de plek van de peperbus, dus niet de cirkeltjes. De elektrische machines die bij de bouw worden gebruikt, worden trouwens ook opgeladen met de peperbussen.

Kees heeft een voorstel gedaan om de waarden van de peilschaal uit de 18e en 19e eeuw terug te brengen, evenals de gevelsteen (die heeft lang in de tuin van het gemeentemuseum gelegen). Iedereen is enthousiast. Eventueel interessant voor in de Binnenstadskrant. Patrick vraagt wanneer dit gebeurt: in de komende 2 jaar. Waar wordt-ie geplaatst? Dat is nog niet duidelijk, daarvoor doet de architect een voorstel.

Dick voegt toe dat vanaf 1 juli 2026 Arnhem een zero-emissie-beleid gaat invoeren.

6. Duurzaam mobiliteitsplan 2040 (Kees)

23 november is een bewonersavond hierover. Kees en Marcel gaan. De inhoud van de avond is nog niet duidelijk.

30 november is een expertsessie-vervolgbijeenkomst, waar Kees en Patrick eerst bij waren. Dan wordt de uitwerking van de vorige sessie besproken. Gaat over parkeerbeleid en centrumring onder andere, 30 kilometer, netwerk van fietsen. Kees, Marcel en Bert gaan.

7. Bewonersbijeenkomst 28 november (Patrick)

Alles is rond! Job doet het welkom. Bert tipt om dan de rest van Arnhem6811 even voor te stellen. Fijn als iedereen om 19 uur aanwezig is. Eindigen rond 21 uur. Daarna borrel. Wees een ambassadeur voor Arnhem6811!

8 Groen Velperpleinpark (Kees)

Kees heeft het voorstel gemaïld. Hij benadrukt dat het maar een onderdeelje is. Vraag is: moeten we zulke bomen laten staan of vervangen? Er is een stervende rode paardenkastanje en een andere holle zwarte walnoot. Het ludieke voorstel van Kees is om de paardenkastanje te vervangen door een jonkie van de holle zwarte walnoot. Job tipt om er een hekje omheen te zetten. Kees wil inderdaad jong groen zichtbaar maken. Hij krijgt groen licht van de rest om hiermee verder te gaan.

9. Ontwikkelingen bij de Stadskeuken (Twan Oei)

In 2019 is Arnhems Hert opgericht. Daarna huurder van Stadskeuken geweest. Loes van de Stadskeuken is afgelopen maand gestopt. Als stoppen, dan niet snel doorgaan. Twan ziet meerwaarde in doorstarten. Mirjam Alexander is dan betrokken, zij was voor corona al betrokken. Vraag: stoppen we ermee of gaan we door? Kan Arnhem6811 daar bijvoorbeeld vergaderen of er mensen naar trekken? Hoe krijgen we de buurt erbij betrokken?

Twan houdt ons op de hoogte van de ontwikkelingen.

10. Arnhems Hart vs 6811 (Bert en Job)

De secretaris van Arnhems Hart nam contact op met Job. Een eerdere poging voor een fusie is mislukt. Nu is een stichting gevormd. De secretaris wist niets van de historie. Het was een leuk gesprek met Bert, Job en een aantal bestuursleden van AH. Het klikte wel. Er

zijn plannen om samen op te trekken, onder bepaalde voorwaarden. Vraag aan de rest van Arnhem6811: wat is de volgende stap?

Patrick stelt voor om ze uit te nodigen voor ons overleg en verwacht andersom dat Arnhem6811 wordt uitgenodigd voor hun overleg.

Dick benoemt dat het handig is om op thema's te werken, zoals laadpalen. Sebastiaan tipt om de werkgroepen te laten samenwerken.

11. Werkgroepen

Communicatie (Patrick en Nicole):

- Anita is weg, humansof6811 bestaat nog, kan uit de Binnenstadskrant (interessant voor Ela?). Let op: logo van Arnhem6811 staat nog wel op de Insta-pagina.
- Studenten van Job hebben wireframes getekend. Developers kijken hoe gemakkelijk contact eraf halen. Gelet wordt op toegankelijkheid.

Groen (Cees en Marcel):

- Marcel vertelt namens Monique over de plannen voor het Johnny van Doornplein.

12. Actiepunten

- Facebook Fixi: komt nog
- Website 6811 vernieuwing: mee bezig

13. Binnengekomen stukken

- Groen Molenkom: is besproken

14. Wvttk/rondvraag

- Sebastian heeft een nieuwe functie in zijn werk, waardoor ook zijn werktijden veranderen (naar de avond). Dus hij kan minder bij de overleggen zijn. Wil graag betrokken zijn bij de wijkkrant en distributie. Dus zijn functie als secretaris komt vrij vanaf 1 januari.

- Patrick brengt in dat Nicole extra uren maakt en of ze die mag factureren. Dat mag.

- Nicole brengt oliebolactie in: Patrick organiseert alles van 16.00 tot 17.30 uur bij het Gelerijdersplein, inclusief partytent en spandoek. Job tipt om Het Arnhemse Bakkertje te vragen met een kraampje. Hiervoor komt een berichtje in de Binnenstadskrant. Op vertoon van een bonnetje krijg je een oliebol. Zoveel mogelijk mensen van Arnhem6811 aanwezig!

- Bert vraagt hoe het zit met declaraties. Moet in de vorm van een factuur.

- Patrick deelt mee dat hij een uitslagenavond heeft georganiseerd. In Café Bosch vanaf 20.30 uur. Veel partijen hebben al toegezegd.